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Verkiezingen 

Er waren in 2022 Gemeenteraadsverkiezingen. We hebben een kieslijst en verkiezingsprogramma 

gemaakt, de website ingericht met informatie en meegedaan aan debatten en stemwijzers. Ook 

waren we op straat te vinden en hebben we een flyer huis-aan-huis laten bezorgen. We maakten 

verschillende filmpjes over uiteenlopende onderwerpen, die we op onze website en socials 

plaatsten. Onze secretaris leverde het omvangrijke papierwerk in bij de gemeente om deel te kunnen 

nemen aan de verkiezingen. We haalden 951 stemmen, goed voor 1 zetel en die is ingenomen door 

onze lijsttrekker, Tom Zoutewelle. Dick Karssen nam afscheid als raadslid en kreeg bij die gelegenheid 

een Koninklijke Onderscheiding. 

Fractie 

Tom Zoutewelle wordt bijgestaan door een steunfractie, bestaande uit Dick Karssen en Sjani Tulner-

van de Kieft. Zij werd in 2022 geïnstalleerd. We namen afscheid van Linda Turkesteen, die zich meer 

gaat richten op haar loopbaan na haar studie. De fractie mocht meteen in 2022 al een 

verkiezingsbelofte binnenhalen; het College van B en W gaat onderzoeken of er voldoende openbare 

toiletten zijn in onze gemeente. Minstens zo belangrijk was de invloed van de ChristenUnie op de 

formatie: wij hebben ons sterk gemaakt voor een raadsbreed programma en dat kwam er. Alle 

partijen mochten meeschrijven aan het programma voor de komende vier jaar, ook de ChristenUnie. 

We hadden ook een belangrijk aandeel in de totstandkoming van de financiële vertaling van dit 

programma in de kadernota 2023 – 2026. En we participeerden samen met andere partijen in twee 

politieke avonden, over veilig fietsen en lokale voeding. 

Bestuur 

Namens de afdeling waren leden van het bestuur of de fractie aanwezig op landelijke congressen en 

we brachten daar onze stem uit over moties e.d. Onze penningmeester hield het overzicht over onze 

financiën en regelde de vereisten voor de nieuwe UBO-regelingen. Onze secretaris Ans Reinders gaf 

aan per 1-1-2023 te gaan stoppen, omdat ze in een andere gemeente gaat wonen. 

Ontmoetingsavond 

Op 8 juni 2022 hielden we een ontmoetingsavond voor leden en belangstellenden in Het Brandpunt 

in Doorn, waar zo’n 25 mensen op af kwamen. We hielden een workshop over energietransitie en 

een beleidsmedewerker uit de Tweede Kamer vertelde over haar werk. Ook namen we afscheid van 

onze steunfractieleden Dianne van Wijnen en Willy Bij de Vaate, die een teken van erkenning kregen 

van de Provinciale Unie. 

Communicatie 

We stuurden vier e-mail nieuwsbrieven en rond Kerst de traditionele Kerstkaart naar al onze leden. 

We hielden de website en Facebook bij en rond de verkiezingen ook Instagram, maar daar hebben 

we nog niet veel volgers. Er is ook een whatsappgroep voor alle actieve leden binnen onze afdeling. 

 

 


